
Koszalin, dnia 18 czerwca 2020 rok. 

Pan Piotr Jedliński 

Prezydent Miasta Koszalina 

Zapytanie 

Szanowny Panie Prezydencie, 

bardzo proszę o informację dotyczącą realizacji Budżetu Obywatelskiego od początku jego 
funkcjonowania, w zakresie: 

1/ liczby uprawnionych do głosowania oraz liczby głosujących w podziale na formę głosowania 
(forma papierowa, przez Internet), 

2/ Kwot przeznaczonych na Budżet Obywatelski (również w ujęciu % w stosunku do Budżetu 
Miasta Koszalina), 

3/ Kwot wydanych na promocję i organizację Budżetu Obywatelskiego z uwzględnieniem 
zewnętrznych podmiotów, 

4/ Liczbę przeprowadzonych konsultacji w podziale kto je przeprowadził i w jakiej formie. 

Oczywiście zdaję sobie sprawę, że głosowanie jest dobrowolne, jednak świadczy o aktywności 
mieszkańców Koszalina oraz efektach podjętych działań promocyjnych przez miasto. 

I 

Radna Rady Miejskiej w Koszalinie 
Dorota Róża Chałat 

Dorota Róża Chałat 

Radna Rady Miejskiej w Koszalinie 


